
انعکاس اخبار ورزش ایران
7منهای فوتبال

 اردوی حساس هانوفر
تیراندازان در حالی اردوی 

هانوفر را از دست دادند که 
همیشه برای آنها مهم بوده 

است. ملی پوشان ایران 
همیشه با مشکل فشنگ 
دست به گریبان هستند و 
حضور در اردوی هانوفر در 

واقع بهترین فرصت است تا 
آنها با تمرین با فشنگ های 

تست شده در شرایط مسابقه 
قرار بگیرند و البته تمرین 

کنار تیراندازان بزرگ دنیا به 
کوله بار تجربه آنها اضافه 

کند. از طرف دیگر تیراندازان 
ایرانی همیشه به خاطر تحریم 

با مشکل جدی و بزرگ خرید 
سلاح روبه رو هستند و تنها در 

اردوهای برون مرزی به ویژه 
هانوفر شرایط تجهیز و حتی 

خرید سلاح جدید پیدا می کنند 
اما تیراندازان حالا با این 

شرایط فرصت تمرین در شرایط 
استاندارد را از دست دادند. 
از طرف دیگر ظاهراً قرار بود 

آنها فروردین ماه بعد از اردوی 
هانوفر مستقیم راهی برزیل 

میزبان مرحله آخر انتخابی 
المپیک شوند. راهی که 

خستگی ملی پوشان را کمتر 
می کرد و هم هزینه بلیت 

برای فدراسیون ارزان تر تمام 
می شد اما نشد که بشود.

ZOOM

چرا اردوی هانوفر 
تیراندازان پرید؟

جمع مدال های 
غواصی به ۹ رسید

در مسابقات بین المللی جام 
ارمنستان، وحید سهرابی پور در 
هر دو ماده استاتیک و مونوفین 
در جایگاه اول ایستاد و مدال 
طلا کسب کرد. همچنین ارسلان 
زارعی در ماده مونوفین موفق 
به کسب مدال نقره شد. پیش 
از این ملی پوشان غواصی آزاد 
موفق به کسب ۶ مدال شده 
بودند که با این ۳ مدال جمع 
مدال های ملی پوشان در این 
۹ رسید.  بقات به عدد  مسا
م  جا لمللی  بین ا ت  بقا مسا
ارمنستان با حضور کشورهای 
ایران، ارمنستان، مولداوی، 
روسیه و بلاروس در شهر ایروان 

برگزار شد.

 
حدادی کاندیدای 

ریاست فدراسیون 
دوومیدانی؟

سیون  فدرا یاست  ر صندلی 
دوومیدانی در این یک سال اخیر 
با تغییر و تحولات زیادی همراه 
بود. هاشم صیامی در هفدهم 
اردیبهشت ماه سال جاری به 
دلیل برخی حواشی از ریاست این 
فدراسیون استعفا کرد تا افشین 
داوری به عنوان سرپرست این 
فدراسیون انتخاب شود. پس از 
پایان دوران سرپرستی داوری، 
مهدی مبینی سرپرستی این 
فدراسیون را برعهده گرفت و 
حال از امروز فرآیند ثبت نام 
کاندیدها برای احراز ریاست 
فدراسیون دوومیدانی آغاز شد.

ر  د مختلفی  ی  نه زنی ها گما
نی  کسا چه  ینکه  ا ص  خصو
کاندیدای ریاست فدراسیون 
نی می شوند مطرح  دوومیدا
د،  فرا ین ا ز ا شده که یکی ا
احسان حدادی است. شنیده 
می شود چون احسان حدادی 
پس از بازی های آسیایی هانگژو 
از دنیای قهرمانی خداحافظی 
کرد، به دنبال حضور در انتخابات 
ریاست فدراسیون دوومیدانی 
است و اطرافیان او نیز مشوق 
دارنده مدال نقره المپیک برای 
ین سمت هستند.  ا پذیرش 
حدادی ملی پوش سابق پرتاب 
دیسک ایران نخستین و تنها 
دوومیدانی کاری است که در 
ادوار مختلف المپیک توانست 
مدال نقره را برگردن آویزد. از 
دیگر افتخارات او کسب یک 
برنز جهانی، چهار مدال طلا و یک 
نقره بازی های آسیایی، ۶ مدال 
طلای مسابقات قهرمانی آسیا 
است. باید دید در نهایت تکلیف 
ریاست فدراسیون دوومیدانی 
چه می شود و آیا حدادی در این 
انتخابات کاندیدا می شود یا خیر.

۹5 امتیاز تا 
المپیکی شدن 

پینگ پنگ 
ن   تیم ملی پینگ پنگ مردا
به دلیل کم داشتن ۹۵ امتیاز 
در رنکینگ جهانی، حضور در 
المپیک پاریس از طریق رنکینگ 
تیمی را از دست داد. فدراسیون 
تنیس روی میز تیم های راه  
یافته به المپیک ۲۰۲۴ پاریس 
را اعلام کرد. در حالی که تیم 
ملی مردان ایران در مسابقات 
ن تلاش  نی جها قهرما تیمی 
کرد جزو هشت تیم برتر باشد و 
سهمیه المپیک را به دست آورد 
اما با شکست مقابل آلمان، این 
فرصت را از دست داد. تیم ملی 
ایران فرصت حضور در المپیک 
از طریق رنکینگ را هم از دست 
داد و هند که بالاتر از ایران بود 
توانست به عنوان آخرین تیم 
راهی المپیک شود. در واقع 
اگر امتیاز پینگ پنگ ایران در 
رنکینگ جهانی بیشتر بود و جای 
ایران و هند عوض می شد، ایران 
می توانست از طریق رنکینگ 

وارد المپیک پاریس شود.

 zخبر

علـــی رحمیی کازرونی، دروازه بان ملی پوش 
هندبـــال ایران ایـــن روزها عملکـــرد موفقی 
در تیـــم مس کرمـــان دارد و تیمش در حال 
حاضر بدون شکســـت در صدر جدول لیگ 
برتـــر قرار دارد. او پیـــش از این با تیم نیروی 
زمینـــی نایـــب قهرمـــان لیـــگ برتـــر هندبال 
شـــد و ایـــن بـــار می تواند بـــا تیم مـــس جام 
قهرمانی را بالای ســـر ببرد. با این دروازه بان 
در خصـــوص شـــرایط خـــودش و همینطور 
وضعیت هندبال ایـــران گفت وگویی انجام 

دادیـــم که در ادامـــه می خوانید.

در لیگ، صدرنشین هستید. این 
رقابت ها را چطور ارزیابی می کنی؟

لیـــگ برتـــر هندبـــال خوبـــی داریـــم و همـــه 
بازیکنـــان ملی پـــوش در تیم هـــا پخـــش 
شـــدند و همیـــن مســـأله باعـــث جـــذاب 
شـــدن لیـــگ شـــده اســـت. بازی هـــا اکثـــراً 
نزدیـــک بوده اســـت. حتـــی بازیکنان جوان 
و نوجـــوان خوبـــی در لیـــگ حضـــور دارنـــد. 
مـــا هـــم صدرنشـــین هســـتیم و امیـــدوارم 
همینطـــور پیـــش بـــرود و بتوانیـــم قهرمـــان 
شـــویم. البتـــه برخـــی باشـــگاه های هندبال 
ایـــران کم لطفـــی می کننـــد و دســـتمزدها را 
بـــه موقع بـــه بازیکنان پرداخـــت نمی کنند. 
امیـــدوارم مثل ســـال های قبـــل پرداخت ها 
ســـر موقـــع باشـــد و بازیکنان فقـــط به فکر 

تمریـــن و بـــازی باشـــند.
تو با تیم ملی هندبال در رقابت های 

انتخابی جهان شرکت کردی. چرا تیم 
ملی نتوانست نتیجه ایده آلی در این 

رقابت ها کسب کند؟
یـــن رقابت هـــا   بازی هـــای خوبـــی در ا
انجـــام دادیـــم. مقابـــل ژاپـــن و کـــره جلـــو 

افتادیـــم امـــا در دقایـــق پایانـــی بـــه 
دلیـــل کـــم تجربگـــی خودمان و 

تجربـــه بیشـــتر حریفان مان 
شکســـت خوردیـــم. اگر 

بخواهیم نتایج خیلی 

خوبـــی کســـب کنیـــم بایـــد از همیـــن حـــالا 
مربی تیم ملی مشـــخص شـــود و اردوهای 
منظمـــی داشـــته باشـــیم تـــا نتایـــج خوبـــی 
کســـب کنیـــم. البتـــه مـــا مشـــکل کادرفنی 
نداریـــم و نمی شـــود عـــدم نتیجه گیـــری را 
گـــردن مربیـــان تیـــم ملـــی انداخـــت. وقتی 
تـــوپ گل نمی شـــود تقصیر مربی نیســـت. 

کدام مربی خارجی بیشترین تأثیر 
مثبت را در تیم ملی داشت؟

همـــه مربیـــان خارجـــی کـــه هدایـــت تیـــم 
ملـــی را بر عهـــده گرفتند خـــوب بودند. هم 
مانوئل و هم وســـلین تأثیر مثبتی روی تیم 
ملی داشـــتند اما همـــان دوره هایی هم که 
نتیجـــه نگرفتیـــم به این دلیل بـــود که همه 
لژیونرهـــا را در اختیار نداشـــتیم. همیشـــه 
بـــه لحاظ بازیکن دچار مشـــکل بودیم و در 
مســـابقات بـــا تیم ناقـــص شـــرکت کردیم. 
تیـــم ملی هندبال می توانـــد در نتیجه گیری 
موفـــق عمـــل کنـــد اما به شـــرط اینکـــه تیم 

کاملی داشـــته باشیم. 
خودت هم دوست داری لژیونر شوی؟

همه بازیکنان دوســـت دارند لژیونر شوند. 
ان شـــاءالله بـــرای همـــه چنیـــن موقعیتـــی 
پیش بیاید تا اســـتعداد خودشان را در دنیا 

به نمایـــش بگذارند.

گفت  وگو با دروازه بان 
ملی پوش هندبال ایران: 

ناکامی تیم ملی 
هندبال  ربطی به 

مربیانش ندارد

ماجراجویی تیراندازان ایران شروع نشده، تمام 
شد؛ درست چهار روز بعد از گاف فدراسیون 
دوومیدانی برای فرزانه فصیحی. این بار گاف 
فدراسیون تیراندازی اردوی هانوفر تیراندازان 
را هوا کرد. تیراندازان ایران بعد از اینکه در 
مسابقات انتخابی المپیک قبلی دست شان 
از سهمیه کوتاه ماند، همه تمرکزشان را 
روی آخرین فرصت یعنی برزیل گذاشتند، 
مسابقه ای که تیراندازان سلاح های بادی از ۲۳ 
فروردین ماه تا ۳ اردیبهشت سال آینده در آن با 
هم سر سهمیه دوئل می کنند. اما طبق برنامه 
قرار بود تیراندازان شانس سهمیه و مدال مثل 
همیشه برای تمرین و تجهیز سلاح های شان 
به اردوی استراتژیک هانوفر بروند. در واقع 
ماجراجویی تیراندازان قرار بود ۲۵ اسفندماه 
با سفر به هانوفر آلمان شروع شود، اما شروع 
لمان در  نشده، تمام شد چرا که سفارت آ
اقدامی عجیب به  هیچ کدام از تیراندازان، 
آن هم به دلیل عجیب تر عدم تمکن 
مالی ویزا نداد. دلیلی که تا به حال 
برای عدم صدور ویزای هیچ کدام 
از تیم های ورزشی نشنیده بودیم. 
حتی برای تیراندازان که بارها تجربه 
سفر به هانوفر آلمان را برای اردو 

داشته اند.

چرایی عدم تمکن مالی 
تیراندازان

قصه از آنجا شروع می شود که 
برخلاف سال های قبل، این 
بار فدراسیون به تک تک 
تیراندازان تنها فرم ویزای 
سفارت را می دهد و 
آنها را روانه سفارت 
ن  بدو  . می کند
ینکه  ا
خبری از 

مسئول روابط بین الملل باشد یا رابط با سفارت 
که کارهای تیم را انجام دهد. البته فدراسیون به 
تیراندازان گفته بود هزینه 11۰ یورویی ویزا را هم 
از جیب بدهند تا بعد فدراسیون با آنها حساب 
کند. با این شرایط تیراندازان تنها راهی سفارت 
آلمان شدند، در صورتی که نمی دانستند چطور 
باید فرم را پر کنند، از قضا یکی از قسمت های 
فرم درخواست ویزا، نوع سفر و سفر را پرسیده 
که سه آیتم شخصی، اسپانسر و ارگانی را داشته 
و معمولاً فدراسیون ها جزو ارگان به حساب 
می آیند اما از آنجایی که کسی نبوده تیراندازان را 
راهنمایی کند، آنها آیتم ارگانی را تیک نمی زنند 
و بنابراین سفر شخصی به حساب می آید و 
سفارت هم حساب شخصی ملی پوشان را چک 
می کند و وقتی حساب ها را خالی می بیند یا 
کمتر از سقف مد نظر، ویزایی صادر نمی شود 
و به همین راحتی تیراندازان ملی پوش اردوی 
حساس هانوفر را از دست می دهند، درست 
مثل آب خوردن. در حالی که وقتی فدراسیون 
بانی سفر تیمی می شود، سفارت دیگر کاری به 
حساب ورزشکاران ندارد و حساب فدراسیون 
را چک می کند.این اتفاق در حالی پیش آمده 
که فدراسیون تیراندازی برای اولین بار نیست 
که می خواست تیم به اردوی هانوفر اعزام کند. 
معمولاً فدراسیون ها برای انجام کارهای سفارت و 
ویزا یا رابط دارند یا مسئول روابط بین الملل کارها 
را انجام می دهد اما فدراسیون تیراندازی نه رابط 
با سفارت دارد و نه روابط بین الملل. ظاهراً روابط 
بین الملل حلقه مفقوده فدراسیون ها شده 
است. حتی اگر بحث تمکن مالی هم مطرح 
باشد، این موضوع برای مسئولان فدراسیون 
قابل پیش بینی بوده و فدراسیون می توانست 
حتی با شارژ حساب تیراندازان شانس سهمیه 
و مدال المپیک، حداقل این بهانه را از سفارت 
آلمان می گرفت. نه اینکه ورزشکاران را بدون 
بزرگتر و یک فرد مطلع راهی سفارت کنند و وقتی 
به خاطر اشتباه ویزا صادر نمی شود زیر لفظ 

کارشکنی فلان سفارت پنهان شوند.
نکته جالب اینکه مسئولان فدراسیون تیراندازی 
هم به تماس های خبرنگاران جواب نمی دهند. 
شاید لازم باشد وزارت ورزش و کمیته ملی 
المپیک این بار پیگیر ماجرا باشند که در 
سال قبل از المپیک و روزهای سرنوشت ساز 
ورزش چه اتفاقاتی به راحتی شرایط بهتر را از 

ملی پوشان می گیرد؟

 zگزارش

مهری رنجبر
روزنامه نگار

 چهار شنبه   16 اسفند 1402  سال بیست و هفتم  شماره 7535      

عباس حسینی:

در بهترین شرایط اردو داشتیم

عضــو تیــم ملــی کایــاک زیر 23 ســال گفــت: »اتفاق بســیار خــوب این بوده 
که تیم زیر 23 ســال با هدف پشتوانه ســازی تیم ملی از ســوی فدراســیون 
تشــکیل شــده و تمرینــات خوبــی هــم داشــتیم. پیــش از ایــن هــم مــا در 
بوشــهر اردو داشــتیم و در ایــن فصــل بهتریــن فرصــت بــود تــا بــا نفــرات 
 جوانــان و زیــر 23 ســال در بهتریــن امکانــات و شــرایط اردویــی تمرینات را 

دنبال کنیم.«

شروین اسبقیان::

تأخیر انتخابات به دلیل احراز صلاحیت یکی، دو نفر بود

معاون توســعه ورزش قهرمانی و حرفه ای وزارت ورزش و جوانان گفت: »با 
دســتور وزیر ورزش مجمع به تعویق افتاد تا حقی از کســی ضایع نشــود.

بــه عنــوان مســئول مجمع به دلیــل تأخیر در برگــزاری عذرخواهی می کنم. 
قرار بود ســاعت 10 شــروع کنیم، اما به دلیل اینکه صلاحیت یکی، دو نفر 
احــراز نشــده بــود و مــا ایــن موضــوع را پیگیــری می کردیــم، بــا دســتور وزیر 

ورزش مجمــع بــه تعویــق افتاد تا حقی از کســی ضایع نشــود.«

سعید حسین پور:

تلاش می کنم بهتر از سال قبل پارو بزنم

امیــدوارم در قهرمانــی جهــان نتیجه  ای بهتر از ســال قبل بگیــرم. حتماً این 
تــوان را در خــودم می بینــم و در کنــار آن تلاش می کنم با یک عملکرد خوب 
بــه پاریــس بــروم و آنجا بــرای ایــران افتخارآفرین باشــم. احمدرضا طالبیان 
بســیار دلســوزانه کار می کنــد و تجربیــات بســیار زیــادی کــه دارد را هــم در 
اختیــار مــا می گــذارد. باعــث افتخــار اســت کــه بــا یکــی از قهرمانــان نامدار 
قایقرانــی کار می کنیــم و حتمــاً موفقیت های زیادی در پی خواهد داشــت.

 zگفت وگو

آرش عبدی
روزنامه نگار


